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Protokoll ftirt vid stvrelsesammanträde för Förbundet ftir Ekoparken 980325

Närvarande: Richard Murray, Anne Murray, Birgitta Bergquist, Henrik
Waldenström, Peter Schantz, Nils Ahlström, Ole Settergren, Claes Trygger och Maria
Karlsson
AnmäIt fiirhinder: Mats Gullberg och Arne Martdng

1. Mötets öppnande
Ordft)rande Richard Murray öppnade mötet.

2. Dagordning
Dagordningen fastställdes

3. Föregående protokoll
Protokollet fr än 98021 7 fastställdes.

4. Ekonomi
Ingen redovisning detta möte.

5. Verksamhetsplanering
Sfielsen diskuterade verksamhetsplanering och uppdrog åt AU att lista ett ftrslag till
verksamhetsplan.

6. Rapporter
l) Hagoterminalen - utstcillning: Anne och Maria berättade om utställningsarbetet.

Peter ska kunna bistå med texter om kulturhistoria och Henrik om naturhistoria.

\ Kulturhuvudstadsåret '98: Maria ft)redrog 2irendet. Inftir den 17 maj ska Maria ta
kontakt med Peter Ekberg-Pelz om ft)rsäljningen av biljetter till konserten. Peter

Schantz ska skriva ett brev och ftireslå ett annat namn på Hagaterminalen,

undertiden anv?inder ftirbundet det provisoriska namnet Haga Port.

3) Frösundavlk Fastighetsägaren har tillsatt en grupp, bestående av folk fran bland

annat byggarbetarftirbundet och landskapsarkitekten Sture Koinberg, som ska

arbeta med en miljöplan ftir området.
q Elehronish museum: Peter presenterade möjlighetemaatt presentera

Nationalstadsparken med trjälp av ett elektroniskt museum och inbjöd till en

visning den 3 april.
5) Regeringsrrittens domar; Inför de kommande besluten ska Peter skriva ett utkast

till en debattartikel i SvD. Richard ska ta kontakt med DN:s kultursida och skissar

på ett inlägg som kan publiceras diir. Claes kan vara den som står som ftirfattare till
inläggen.

7. Remissvar
t) Margareteborg: Richard och Henrik driver tirendet vidare.
2) Biskopsudden: Förbundet stödjer Djurgårdens hembygdsftirening i iirendet.

3) Kv. Skogskarlen:}r/LaÅatrte Lundberg och Pontus Grate ftiljer upp åirendet för
ftirbundets råikning.
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8. Övriga frågor
Kastellholmsbron: Styrelsen beslutade att ställa upp som fadder ftir projektet enligt
en diskussion på ordftjrandekonferensen om bevarande och utveckling.
Miljöhuvudstad:Henrik svarar på remissen med Richard som medhjälpare.

Ecodemiker: Henrik guidar ecodemikerna i parken med Anita Lalander som

simultantolk.
Wry[F -fonden: Henrik bad styrelsen komma med ftirslag på iirenden som WWF-
fonden kan samla in pengar till. Några av ft)rslagen var: "Förbättra
spridningsvägamd', "Husarviken", 'o En grön vision", " Kulturhistoria - t ex

Djurgårds staketet"
Presentation av de nya ledamöterno: Nils Ahlström, Ole Settergren och Claes Trygger
presenterade sig ftir s§relsen.

9. Nästa möte
Nästa ordinarie styrelsemöte äger rum onsdagen den 6 maj.

Vid protokollet Justeras:

fr,å*/Åru
Maria Karlsson Richard Murray
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